

## 韩江小学校史简介

2022 1月9日, 本校学生根据教育局所制定的复课标准操作程序, 以A组和B组轮流制的方式返校复课, 完成第3学期的课程直至2月。

As the 2021 academic year has extended into February 2022, the pupils returned to school and resumed classes on 9<sup>th</sup> January alternately in Group A and Group B in accordance with the Standard Operating Procedures for Resumption (SOP).

1月27日, 槟州政府地方事务行政议员佳日星及本校董事会莅临巡视本校新教学大楼的兴建工程, 槟州政府更宣布再拨款5万令吉作为本校新教学大楼的工程费用。

On 27<sup>th</sup> January, the State Local Government, Housing, Town and Country Committee Chairman, Jagdeep Singh and the Board of Directors conducted a site visit at the new Han Chiang Primary School. Jagdeep Singh also allocated a further RM 50,000 to assist the construction of the new school building.



2月7日和15日, 本校举办壬寅年新春大团拜及班级茶会。在严守标准作业程序的情况下, 家教协会理事们特地拨冗前来派送红包予同学们。同学们除了在课室里观赏校方精心策划的各种线上特备节目, 还进行了新春抢答及红包抽抽乐活动。

On 7<sup>th</sup> and 14<sup>th</sup> February, Han Chiang School celebrated the Chinese New Year. The PTA members distributed red packets to the pupils. The pupils watched the virtual Chinese New Year special programmes in the classroom. They also had lots of fun with the Questions-and-Answers Game and Ang Pao Raffle in the celebration. Teachers and pupils enjoyed the celebration and followed the Standard Operating Procedures (SOP) at all times.



2月12日，韩江小学第77届线上毕业典礼。

